
Application of Business Entity to Waive the Exemption

Receiver: ____________ (Branch, Office, Service Station), 
___________ National Tax Administration, Ministry of Finance 

Subject:  The  company  (firm)  originally  enjoyed  the  exemption  of  the
Business Tax pursuant to Subparagraph ____, Paragraph 1, Article 8
of  Value-added  and  Non-value-added  Business  Tax  Act,  The
company (firm) hereby apply to waive the exemption as of   (year)
(month), please report to the Ministry of Finance for approval. 

Remarks:
1. It shall be carried out pursuant to Paragraph 2, Article 8 of Value-

added and Non-value-added Business Tax Act.
2. Attached please find         copy of the Sales Analysis table for the 

Application of Business Entity to Waive the Exemption. 

Name of Business:                       (Seal)

Representative:                            (Seal)

Business Administration Number: 

Tax Registration Number: 

Address of Business: 

Tel No.: 

Date of Application (mm/dd/yyyy):      
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Form No.: 8-17-1



營業人放棄適用免稅規定申請書

受文者：財政部         國稅局       分局、稽徵所、服務處

主  旨：本公司(行號)原依據加值型及非加值型營業稅法第8條第1項

第   款規定適用免徵營業稅，申請自民國   年   月起放棄

適用免稅規定，請轉報財政部核准惠復。

說  明：

    一、依據加值型及非加值型營業稅法第8條第2項規定辦理。

    二、檢附營業人申請放棄適用免稅規定銷售額分析表    份。

營業人名稱：                         (蓋章)

負責人姓名：                         (蓋章)

統一編號：

稅籍編號：

營業地址：

聯絡電話：

申請日期：     年     月     日
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